



PIHAK BERKUASA PEMBANGUNAN EKONOMI DAN PELABURAN SABAH

KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Pendaftaran Kontraktor Kerja, Bekalan Dan Perkhidmatan Negeri Sabah (PUKONSA) atau Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) mengikut syarat-syarat pendaftaran yang berkaitan untuk mengemukakan tawaran bagi menjalankan kerja-kerja seperti berikut :-

Bil.	Ruj. Tender	Tajuk Projek	Kelas, Kepala dan Sub-Kepala	Harga Dokumen Tender (RM)	Tarikh Lawatan Tapak, Masa Dan Tempat	Tarikh dan Tempat Penjualan Dokumen Tender
1.	SEDIA/SAIP/TD/01/14	CADANGAN PEMBANGUNAN – PHYSICAL CAPEX – FASA 3A SABAH AGRO INDUSTRIAL PRECINT – SABAH DEVELOPMENT CORRIDOR (SAIP-SDC) DI DAERAH PAPAR, SABAH	Memegang Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang masih sah Dan PUKONSA KELAS 'A' Tajuk 1 Tajuk Kecil 1 Tajuk II Tajuk Kecil 2(a) Atau CIDB Gred G7 Kategori : B, CE,ME (Pembinaan Bangunan/Pembinaan Kejuruteraan Awam/Mekanikal & Elektrikal)	1,000.00 Sahaja (tidak akan dikembalikan)	21hb November 2014 (Jumaat) 10.00 pagi Tempat: Tapak Projek Kimanis, Papar	24hb November 2014 (Isnin) 9.00 pagi-4.00 petang Tempat: MOQS CONSULTANTS SDN BHD

Tarikh Tutup

:*12hb Disember 2014
(Jumaat – jam 12.00 Tengahari)

Tempat Dokumen Tender Dijual

: MOQS CONSULTANTS SDN BHD
Lot No.28 &29, 2ndFloor, Block D, Riverside Plaza,
Kingfisher Park, 88400 Kota Kinabalu, Sabah
Tel: 088-438 955 Fax: 088-432 955

Tempat Memasukkan Tender

: Setiausaha Jawatankuasa Pembukaan Tender SEDIA
Lot 1, Tingkat Bawah, Wisma SEDIA
Off Jalan Pintas Penampang
88873 Kota Kinabalu.

1. Pembayaran Dokumen Tender hendaklah dalam bentuk Draf bank / Kiriman Wang / Wang Pos yang dibuat atas nama "PIHAK BERKUASA PEMBANGUNAN EKONOMI DAN PELABURAN SABAH".
2. Dokumen Tender akan dikeluarkan kepada Kontraktor-kontraktor atau wakil-wakilnya yang SAH sahaja dengan membawa 'SURAT TAULIAH' yang menunjukkan bahawa mereka diberi kuasa untuk mengambil dokumen bagi pihak syarikat. Sijil Asal SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN (SPKK) dan PENDAFTARAN KONTRAKTOR KERJA, BEKALAN DAN PERKHIDMATAN NEGERI SABAH (PUKONSA) atau LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN MALAYSIA (CIDB) hendaklah dikemukakan dan sila sediakan salinan sijil – sijil yang telah disahkan.
3. Kontraktor yang berminat **DIWAJIBKAN** menghadiri taklimat tender dan lawatan tapak seperti catatan di atas. Wakil syarikat **DIWAJIBKAN** membawa bersama surat **perwakilan dan cop syarikat** semasa menghadiri taklimat tender. **Tawaran dianggap sebagai tidak sah jika pengesahan lawatan tapak tidak ditandatangani oleh Wakil Pegawai Penguasa yang dilantik oleh SEDIA semasa menghadiri taklimat tersebut.**
4. Dokumen Tender yang dikemukakan selepas tarikh dan masa tutup yang ditetapkan **tidak akan dipertimbangkan**. Dokumen Tender yang lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam **sampul surat berlakri dan bertanda dengan tajuk kerja berkenaan dan dimasukkan ke dalam Peti Tender** di alamat seperti di atas.